
Dagsorden til afdelingsbestyrelsesmøde 

den 16/01 2024, Adelvej 54 
Deltagere: Marianne Kruse Bro, Bettina Mandrella, Hanne Lykke og Jesper Roveen 

 

Referent: Hanne Lykke 

 

Fraværende:  

 

1. Godkendelse af referat fra 

sidste møde 

 

Godkendt. 

2. Gensidig orientering 

 

Markvandring med Heidi og bestyrelsen, bliver 5/2 

kl. 13.00 

(Er der sat penge af til belægnings sten?) 

 

2a. Formanden 

 

Fugefirmaet, er opfølgende ved at reparere de 

ringeklokker, hvor ledningerne er blevet skåret over. 

 

Formanden kontakter Fællesbo, mht. de nye 

postkasser – hvor vidt der kommer 3 tilbud eller…... 

 

Formanden har fået fat i et GRATIS køleskab, til 

feks. sommerfesten 

 

3 fuglekasser er ”faldet” ned. Formanden skruer dem 

ekstra godt op til forår 

 

 

2b. Bestyrelsesmedlemmerne 

 

 

 

3. Siden sidst/opfølgning 

 

Vi har haft en dialog med vores ejendomsinspektør 

Heidi Mikkelsen om indhentning af tilbud på nye 

skure. I den forbindelse har vi fået tilbud på 

galvanisering af gelænderne på 1. Sal. 

 

Vi afventer fortsat en melding og formanden 

kontakter Heidi 

 

I december 23, blev der sat juletræ med lys op i 

afdelingen. Denne er blevet rost og vil blive 

tilbagevendende hvert år til jul 

 

Bowlingturen var godt besøgt og en rigtig hyggelig 

aften. 



 

Op mod jul 2024, skal der bestilles ekstra tømning af 

restaffald og pap & papir. Vi havde i december 

sidste år fulde molokker.  

 

 

 

4. Indkommende 

emner/forslag fra beboerne 

 

 

Det foreslås at der sættes reflekser på de runde 

betonkummer 

Der følges op på dette, da det ikke er sket endnu 

5. Arrangementer 

 

Sommerfest – der kommer mere info senere, samt 

indbydelse. Måske med kræmmermarked 

 

6. Kommende mødedatoer 

 

Den tirsdag 12/3 2024 kl. 16.30 hos Jesper 

7. Eventuelt 

 

 

 


